
Salt vol reduir la velocitat  a lÕavinguda de la Pau

Proposar� a la Taula de Mobilitat rebaixar els 50 km/h actuals

Per millorar la seguretat dels vianants tamb� sÕest� plantejant posar

sem�fors amb polsador i treure algun dels passos de zebra

Vista de lÕavinguda de la Pau de Salt , en una imatge

dÕahir a la tarda MANEL LLADî.

El govern de Salt est� estudiant mesures per reduir la velocitat i

millorar la seguretat de vianants a lÕavinguda de la Pau de Salt, que

�s una de les vies m�s utilitzades de la vila, ja que uneix dos pols

dÕactivitat com s�n lÕEspai Giron�s i lÕhospital Santa Caterina. En

concret, la idea �s rebaixar la velocitat m�xima per sota dels 50

km/h actuals, posar alguns sem�fors amb polsador i tamb� eliminar

alguns dels passos de vianants.

Despr�s dÕun atropellament mor tal nocturn a la cru�lla amb el

carrer Doctor Ferran el 2016 ja sÕhi van implantar diverses mesures,

com ara senyals lluminosos al terra, per� un altre atropellament

recent i mor tal al mateix punt, ara a ple dia, ha fet que ara se

nÕestudi�n m�s. Aix� ho va explicar el regidor de Seguretat Ciutadana, Toni Vidal, en el ple de dilluns a preguntes

del por taveu socialista, Joan Mar t�n. Vidal va deixar clar que la decisi� es prendr� pr�ximament en una reuni� de

la Taula de Mobilitat, que ja ha estat convocada, i en qu� es debatr� la redef inici� de les velocitats m�ximes a

tots els carrers de Salt. Cal tenir en compte que a par tir de lÕ11 de maig la velocitat m�xima a totes les vies

interiors de ciutats dÕun sol carril per sentit de lÕEstat espanyol passar� de 50 km/h a 30 km/h en compliment

dÕuna nova normativa estatal. LÕavinguda de la Pau t� dos carrils per sentit i, per tant, no es veu afectada per la

nova norma, per� la intenci� �s tamb� canviar-ho. ÒNo vull avan�ar-li ara, per� a lÕavinguda de la Pau segurament

reduirem la velocitat, no seran els 50 km/h que t� araÓ, va dir Vidal.

LÕaltre tema en qu� es vol incidir �s en els passos de vianants. Vidal va subratllar que en el tram entre la rotonda

del Viena i la zona de lÕhospital nÕhi ha ÒmoltsÓ i que sÕest� analitzant ÒtreureÕn algun i possiblement en algun lloc

posar-hi algun sem�for amb polsadorÓ.

Vidal va deixar clar que tots aquests canvis sÕestan treballant conjuntament amb els regidors de Mobilitat, Anna

Fust�, i de Territori, Ëlex Barcel�.
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